

Title (en)

Device for mounting a faucet assembly in a compartment between the tub-wall and the bathroomwall or similar.

Title (de)

Einrichtung zur Montage einer Wannenbatterie in einer Einbaunische zwischen der Seitenwand einer Badewanne und einer Mauer des Badezimmers oder dergleichen.

Title (fr)

Dispositif destiné au montage d'une batterie dans un chassis-support entre le mur latéral d'une baignoire et un mur de la salle de bain ou similaire.

Publication

EP 0498193 A1 19920812 (DE)

Application

EP 92100796 A 19920118

Priority

DE 4103851 A 19910208

Abstract (en)

In a device for mounting a faucet assembly in a compartment between the tub-wall and bathroom wall or similar, the shower hose (55) of the extractable shower attachment (16) is connected via a high-pressure- resistant reinforced hose (52) to a water-conducting sanitary element (13). The reinforced hose (52) has such a length that the connection point (53, 54) between it and the shower hose (55) can be pulled out upwards until it is above the receptacle (17) for the shower attachment (16). After such a pulling-out of the connection point (53, 54) between reinforced hose (52) and shower hose (55), the latter can be exchanged without problems as required, without the sanitary elements normally situated in the compartment under tiling (62) having to be accessible. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Einrichtung zur Montage einer Wannenbatterie in einer Einbaunische zwischen der Seitenwand einer Badewanne und einer Mauer des Badezimmers od. dgl. ist der Brauseschlauch (55) der ausziehbaren Handbrause (16) über einen hochdruckfesten Panzerschlauch (52) an ein wasserführendes Sanitärelement (13) angeschlossen. Der Panzerschlauch (52) hat eine solche Länge, daß die Verbindungsstelle (53, 54) zwischen ihm und dem Brauseschlauch (55) nach oben bis über die Aufnahme (17) für die Handbrause (16) herausgezogen werden kann. Nach einem solchen Herausziehen der Verbindungsstelle (53, 54) zwischen Panzerschlauch (52) und Brauseschlauch (55) kann letzterer bei Bedarf problemlos ausgetauscht werden, ohne daß die in der Einbaunische normalerweise unter einer Verfliesung (62) befindlichen Sanitärelemente zugänglich sein müßten. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/04

IPC 8 full level

E03C 1/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/0401 (2013.01); E03C 1/0402 (2013.01); E03C 2001/0415 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 3907204 A1 19900920 - HANSA METALLWERKE AG [DE]
- [A] US 3680780 A 19720801 - ARBON DENNIS C
- [A] DE 2709446 A1 19790118 - DORNBRACHT FA A
- [A] DE 2055139 A1 19720518
- [A] DE 1956579 A1 19710519 - HANSA METALLWERKE AG

Cited by

DE10022350A1; EP0622497A1; CN110656681A; WO9319255A1; US11028564B2; US11913204B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH ES FR IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0498193 A1 19920812; EP 0498193 B1 19950419; AT E121480 T1 19950515; DE 4103851 A1 19920813; DE 4103851 C2 19960515; ES 2072634 T3 19950716

DOCDB simple family (application)

EP 92100796 A 19920118; AT 92100796 T 19920118; DE 4103851 A 19910208; ES 92100796 T 19920118